

## SADRŽAJ

UVODNIK	
Riječ kardinala Kuharića crkvenim glazbenicima . . . . .	25
ČLANCI:	
<i>Franjo Komarica</i> : Osoba voditelja liturgijskog pjevanja . . . . .	27
<i>Petar Zdravko Blajić</i> : Međunarodna godina Karola Szymanowskog . . . . .	31
IZ GLAZBENE PROŠLOSTI:	
<i>Zdenka Miletić</i> : Glazbena zrnca iz Bosne, Po Bosanskoj krajini . . . . .	33
<i>Ante Miličić</i> : »Kad se Bog čovik učini...« . . . . .	35
<i>Andelko Fazinić</i> : Sedam napjeva poslanica u Bolu . . . . .	36
IN MEMORIAM	
<i>Nikša Njirić</i> : Josip Vrhovski . . . . .	39
<i>Hubert Pettan</i> : Nikola Šterle . . . . .	40
OBLJETNICE:	
<i>Rade Stankić</i> : Herbert von Karajan . . . . .	41
IZ RADA INSTITUTA ZA CRKVENU GLAZBU . . . . .	43
<i>Đuro Tomašić</i> : Osnovna teorija glazbe (14. nastavak) . . . . .	105
IZ NAŠIH ŽUPA . . . . .	44
KONCERTI, OPERE ... . . . .	45
VIJESTI IZ INOZEMSTVA . . . . .	46
PRIKAZI . . . . .	46
GLAZBENI PRILOG:	
<i>Andelko Klobučar</i> : Poklici II. euharistijske molitve u misi s djecom Blaženstva	
<i>Sebastijan Golendić</i> : Dođi, Gospodine Gospodin je pastir moj	
<i>Viktor Rončić</i> : Krist je pastir moj	
<i>Margita Cetinić</i> : Oče sveti	
<i>Mato Leščan</i> : Jedan kruh	

## INHALT

LEITARTIKEL: Das Wort von Franjo Kardinal Kuharić an die Kirchenmusiker (25) — AUFSÄTZE: *Franjo Komarica*: Die Person des Leiters des liturgischen Gesanges (27) — *Petar Zdravko Blajić*: Das internationale Jahr über Karol Szymanowski (31) — AUS MUSIKALISCHER VERGANGHEIT: *Zdenka Miletić*: Musikalische Körnchen aus Bosnien; Durch das Bosnische Grenzgebiet (33) — *Ante Miličić*: »Als Gott zum Menschen wurde« (35) — *Andelko Fazinić*: Sieben Lesungsmelodien aus Bol (36) — IN MEMORIAM: *Nikša Njirić*: Josip Vrhovski (39) — *Hubert Pettan*: Nikola Šterle (40) — ANNIVERSARIEN: *Rade Stankić*: Herbert von Karajan (zum 75-stem Geburtstag) (41) — TÄTIGKEIT DES INSTITUTES FÜR KIRCHENMUSIK: (42) — *Đuro Tomašić*: Grundtheorie der Musik (14. Fortsetzung) (105) — AUS UNSEREN PFARREIEN: (44) — KONZERTE, OPERN ... (45) — NACHRICHTEN AUS AUSLAND (46) — REZENSIONEN (46) — MUSIKALISCHER ZUSATZ: *Andelko Klobučar*: Freudenrufe des II. eucharistischen Gebetes in der Messe für die Kinder. *Andelko Klobučar*: Seligkeiten. *Sebastijan Golendić*: Komm, Herr! *Sebastijan Golendić*: Der Herr ist mein Hirt. *Viktor Rončić*: Christus wird kommen. *Margita Cetinić*: Vater, heilige! *Mato Leščan*: Ein Brot.

## CONTENTS

EDITORIAL: The word of the cardinal Franjo Kuharić to church musicians (25) — STUDIES: *Franjo Komarica*: The person of the conductor of the liturgical singing (27) — *Petar Zdravko Blajić*: The International Year of Karol Szymanowski (31) — FROM OUR MUSIC PAST: *Zdenka Miletić*: Music germs in Bosnia; Through the country of Bosnia (33) — *Ante Miličić*: »When God made himself a man« (35) — *Andelko Fazinić*: Seven melodies for epistles at Bol (36) — IN MEMORIAM: *Nikša Njirić*: Josip Vrhovski (39) — *Hubert Pettan*: Nikola Šterle (40) — ANNIVERSARIES: *Rade Stankić*: Herbert von Karajan (75th anniversary of birth) (41) — INSTITUTE FOR CHURCH MUSIC (42) — *Đuro Tomašić*: The essential theory of music (continuation 14) (105) — FROM OUR PARISHES (44) — CONCERTS, OPERAS (45) — NEWS FROM ABROAD (46) — REVIEWS (46) — MUSIC SUPPLEMENT: *Andelko Klobučar*: acclamations II. eucharistic player in the mass for children. *Andelko Klobučar*: The Beatitudes. *Sebastijan Golendić*: Come, o Lord. *Sebastijan Golendić*: The Lord is my shephard. *Viktor Rončić*: Christ will come. *Margita Cetinić*: Father holy. *Mato Leščan*: One bread.